
Z Á P I S 

 13. schůze Rady města Soběslavi, 
která se konala dne 30. dubna 2019 od 14:00 hodin   

v kanceláři starosty města  

 

Přítomni: Podle prezenční listiny, která je přiložena k zápisu. 

Členové rady: Ing. Jindřich Bláha, Mgr. Pavel Lintner, Mgr. Alena Krejčová,  

  Mgr. Petr Lintner, Mgr. Michal Pánek, Michal Turek, Mgr. Petr Valeš 

Tajemník městského úřadu: Ing. Radek Bryll 

Jednání 13. schůze rady města zahájil a řídil starosta města Ing. Jindřich Bláha. Po uvítání 

všech přítomných konstatoval, že rada je schopna usnášet se o všech bodech svého programu 

jednání. 

Před vlastním jednáním členové RM navštívili areál bývalé Hedvy, který je nyní ve 

vlastnictví firmy LEKA DEM, s. r. o., České Budějovice, a sousedních nemovitostí. Starosta 

města projedná s ředitelkou Střední školy řemeslné a ZŠ Soběslav Ing. D. Bártovou možné 

rozdělení a následné využití předmětných budov a pozemků bývalého areálu Hedvy, následně 

se RM k záležitosti vrátí.  

Po této prohlídce se k dalšímu jednání RM připojil Mgr. Petr Lintner.   

Rada města schválila tento program jednání: 

1. Rozpracování usnesení ze 4. zasedání ZM 

2. Dopravní přestupní terminál Soběslav  

3. Plán rozvoje města Soběslavi  

4. Změna organizační struktury MěÚ 

5. Rozšíření parkoviště a chodníků v Bechyňské ulici v Soběslavi 

6. Žádost o finanční příspěvek – United Movement, TJ Spartak 

7. Pozemky, smlouvy  

a) E.ON Eenergie, a. s., České Budějovice – úsporné LED osvětlení  

b) OOSM/39/2019 – Melich Ondřej, Tábor – dodatek č. 1 ke smlouvě o nájmu  

8. Různé 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

Členové RM neměli k zápisu a k usnesení z minulého – 12. jednání RM ze dne 17. dubna 

2019 žádné připomínky. 

Ověřovateli zápisu byli starostou města pověřeni členové rady Mgr. Petr Valeš a Mgr. Petr 

Lintner.  

Zápis z jednání provede tajemník MěÚ Ing. Radek Bryll. 

1.  Rozpracování usnesení ze 4. zasedání ZM 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města  

Předložen návrh odpovědnosti za plnění jednotlivých usnesení ze 4. zasedání ZM, které se 

konalo 17. 4. 2019. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 13/129/2019.  

2.  Dopravní přestupní terminál Soběslav 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Příloha: Rozpočet stavby dle PD pro územní rozhodnutí, grafický návrh  

Starosta města informoval o jednání se zástupci firmy Comett Plus, s. r. o., Tábor. Pokračující 

zájem o využití výpravní drážní budovy bude nutné potvrdit novým vedením společnosti. 

S ohledem na náklady realizace dopravního přestupního terminálu a současnou neexistenci 

vhodného dotačního titulu projedná RM na svém příštím jednání možnosti zjednodušení 

projektu.  
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3.  Plán rozvoje města Soběslavi 

Předložila: Ing. Hana Petrů – pracovnice KT MěÚ 

Příloha: KT/6/2019 

Na základě poptávkového řízení předložen návrh uzavření smlouvy o dílo mezi městem 

Soběslav a firmou Ing. Martin Rybář, dotační poradenství, Soběslav, na zpracování Plánu 

rozvoje města Soběslav na období 2020 – 2025 včetně postupu jeho tvorby. Rada města 

diskutovala délku období, na které má být tento plán zpracován. K této otázce se RM vrátí na 

svém příštím jednání, a to za účasti Ing. H. Petrů – pracovnice KT MěÚ.  

4.  Změna organizační struktury MěÚ 

Předložil: Ing. Radek Bryll – tajemník MěÚ 

Příloha: KT/4/2019 

Předložen návrh změny organizační struktury MěÚ Soběslav. Celkový počet pracovníků 

úřadu 79 + 6 strážníků MP + 2 uvolnění členové ZM. Návrh účinnosti předložené změny – od 

1. 1. 2020. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 13/130/2019.  

5.  Rozšíření parkoviště a chodníků v Bechyňské ulici v Soběslavi 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Příloha: Návrh úprav parkovišť a chodníků v Bechyňské ulici 

Předložen návrh úpravy komunikace, parkovišť a chodníků v Bechyňské ulici zpracovaný 

Ing. J. Lagnerem, Soběslav. Způsob zpomalení dopravy v okolí Školního náměstí z důvodu 

velkého pohybu dětí bude možné posoudit v rámci dalšího stupně PD. Realizace úprav – rok 

2020 – 2021.   

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 13/131/2019.  

6.  Žádost o finanční příspěvek – United Movement, TJ Spartak 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města, Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ 

Příloha: Žádost o finanční příspěvek United Movement, taneční oddíl TJ Lokomotiva Veselí 

nad Lužnicí; FO/9/2019 

Předložena žádost o finanční příspěvek TJ Lokomotiva Veselí nad Lužnicí, oddílu United 

Movement. 

Dále  předložen návrh veřejnoprávní smlouvy mezi městem Soběslav a TJ Spartak Soběslav, 

z. s., na poskytnutí finančního příspěvku ze schváleného rozpočtu města na rok 2019.  

Hlasování (veřejnoprávní smlouva s TJ Spartak Soběslav): Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

Hlasování (finanční příspěvek TJ Lokomotiva Veselí/Luž., taneční oddíl United Movement – 

30 tis. Kč): Pro: 6; Zdržel se: 1 (Ing. J. Bláha – navrhl nižší částku); Proti: 0  

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 13/132/2019, 13/133/2019.  

7.  Pozemky, smlouvy 

E.ON Eenergie, a. s., České Budějovice – úsporné LED osvětlení 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města  

Příloha: Cenová nabídka úsporného LED osvětlení 

Předložena cenová nabídka na dodávku a montáž úsporného LED osvětlení pro město 

Soběslav (tř. Dr. E. Beneše a ul. Na Ohradě).   

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 13/134/2019.  

Melich Ondřej, Tábor – dodatek č. 1 ke smlouvě o nájmu 

Předložila: Jana Křemenová, Dis. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/39/2019 
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Předložen návrh dodatku č. 1 ke smlouvě o nájmu smuteční síně na hřbitově v Soběslavi a 

dále návrh rámcové nájemní smlouvy řešící využití kostela sv. Marka pro konání smutečních 

obřadů po období rekonstrukce smuteční síně na hřbitově.  

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 1 (M. Turek); Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 13/135/2019.  

8.  Různé 

Otakar Slezák – příkazní smlouva (zajištění koordinátora BOZP v rámci akce 

„Rekonstrukce smuteční síně na hřbitově v Soběslavi“) 

Předložil: Mgr. Pavel Lintner – místostarosta města 

Předložen návrh příkazní smlouvy.  

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 13/136/2019.  

Ředitelka MŠ Duha Mgr. A. Krejčová – žádost o souhlas s účastí na pracovní cestě 

Předložila: Mgr. Alena Krejčová – ředitelka MŠ Duha 

Příloha: Žádost o souhlas 

Předložena výše uvedená žádost. Náklady na účast jsou hrazeny v rámci projektu.  

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 13/137/2019.  

Dotazy a připomínky členů RM 

Mgr. Petr Valeš 

 Dotaz, kdy bude instalován stánek s občerstvením na náměstí Republiky. Starosta 

města – možnou podobu stánku řeší Ing. M. Pimperová společně s Ing. arch. J. 

Kročákem, termín instalace zatím není známý.  

Mgr. Alena Krejčová 

 Informace o uskutečnění akce s názvem „Zpívání s duhou“ dne 13. 5. 2019 od 10:00 

do 12:00 hod. na náměstí Republiky v Soběslavi. V rámci akce bude instalován 

stánek. RM s konáním akce souhlasila.  

Mgr. Michal Pánek 

 Informoval o uzavření přístupu do areálu TJ Spartak Soběslav z ulice Na Pršíně po 

přemístění jeřábu. Případné pokračující uzavření chodníku podél zimního stadionu 

z důvodu bezpečnosti by znamenalo pro žáky ZŠ Komenského komplikaci 

znamenající možnost přístupu do sportovního areálu přes město okolo ZŠ E. Beneše. 

Nutnost uzavření chodníku podél zimního stadionu u E55 bude řešena v rámci KD 

stavby.   

 

 

Jednání RM skončilo v 16:30 hodin.  

 


